
Knygų 
kopijavimas, 
skenavimas, 
spausdinimas

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Knygų kopijavimas,  
skenavimas, spausdinimas

Jeigu norite knygą:

	 •	kopijuoti,

	 •	spausdinti,

	 •	skenuoti,

tai reiškia popieriaus lapą ar jo vaizdą  

perkelti į kompiuterį,

Jūs turite kreiptis į

informacijos ir registracijos vietą.

Ji yra 2 aukšte.
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė
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